
ZÁPISNICA č. 3/2025 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Podskalie 

dňa 19. mája 2025 

 
 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

 

1. Uvítanie 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k čerpaniu úveru. 

5. Prerokovanie a schválenie čerpania úveru na realizáciu projektu „Chodník na cintoríne 

v obci Podskalie“. 

6. Zmeny v rozpočte 

7. Informácie o projektoch 

8. Informácie o chode obce 

9. Požiadavky občanov 

10. Diskusia 

11. Ukončenie zasadnutia OZ. 

 

 

J E D N A N I E 

 

K bodu 1. 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva zahájila a viedla starostka obce p. Zuzana Dočekalová. 

V úvode privítala prítomných, z neúčasti ospravedlnila poslankyňu Miroslavu Lapčíkovú 

a oboznámila ich s programom zasadnutia, ktorý bol jednohlasne schválený. 
 

K bodu 2. 

Voľba návrhovej komisie bola prevedená hlasovaním v zložení: Ing. Peter Mitaš, Martin Lapčík 

Overovateľ:  Ing. Pavol Jakubek, Jozef Jakúbek 

Starostka obce určila za zapisovateľa:  Martin Lapčík 

 

K bodu 3. 

Kontrola plnenia uznesení: starostka obce vykonala kontrolu plnenia uznesení a konštatovala , 

že uznesenia sa plnia v stanovených termínoch.  

 

K bodu 4. 

Starostka obce predložila Stanovisko hlavného kontrolóra obce k čerpaniu úveru na realizáciu 

projektu „Vybudovanie chodníka na cintoríne v obci Podskalie“ podľa ktorého Obec Podskalie 

spĺňa podmienky pre prijatie preklenovacieho úveru vo výške 10 509,06  € v zmysle § 17 ods. 

6 písm. a/, b/. 

Stanovisko hlavného kontrolóra obce vzali poslanci na vedomie. 

 

 

 



K bodu 5. 

Starostka obce  predložil na schválenie prijatie úveru vo výške 10 509,06 € na realizáciu 

projektu „Vybudovanie chodníka na cintoríne v obci Podskalie“ od  Prima banka, a.s. Žilina 

a Slovenská sporitelňa. Poslanci OZ rozhodli o schválení prijatia Municipálneho úveru – 

Eurofond  vo výške 10 509,06 € na akciu „“Vybudovanie chodníka na cintoríne v obci 

Podskalie“ poskytnutého zo strany Prima banka Slovensko, a.s., so sídlom: Hodžova 11, 010 

11 Žilina, za podmienok dojednaných v príslušnej úverovej zmluve.   

 

K bodu 6. 

Starostka obce Podskalie predložila poslancom zmeny rozpočtu, rozpočtové opatrenie č. 4, 

ktoré sa týkali financovania verejného obstarávania k projektu kultúrneho domu.  

 

K bodu 7 

Starostka informovala projektoch: 

Chodník na cintoríne v obci Podskalie – momentálne sa ukončujú práce, žiadne problémy 

počas realizácie nenastali. 

Kultúrny dom – žiadosť s prílohami o dotáciu formou Modernizačného fondu – 

Environmentálny fond - bola odoslaná v mesiaci apríl. 

Traktor – prišla výzva na doplnenie údajov v žiadosti a úpravu štatutára v systéme oversi, 

starostka chýbajúce dokumenty doložila 

Deň detí – schválenie žiadosti vo výške 300€ od Trenčianskeho samosprávneho kraja 

Zelené oči – turistický prístrešok s výsadbou zelene nebol schválený 

Žiadosti o druhú časť chodníka na cintoríne a žiadosť o ozvučenie do KD, mobilné pódium 

a prenosné lavičky sú bez zmeny. Obec čaká na vyjadrenia.  

Vtáčie územie – starostka obce začiatkom mája odoslala žiadosť o dotáciu s povinnými 

prílohami na chránené vtáčie územie. 

 

K bodu 8 

Starostka informuje, že deň detí sa bude konať 7.6.2025 na športovom ihrisku v obci 

Podskalie. Oslovila poslancov na pomoc pri realizácií MDD. Martin Lapčík zabezpečí 

vyzdvihnutie a odovzdanie skákacích hradov. Ing. Pavol Jakubek zabezpečí vozenie detí na 

koňoch. 

 

K bodu 9. 

Starostka obce informovala o požiadavke Oľgy Hijovej na zapracovanie tretej časti chodníka 

na cintoríne. Poslanci skonštatovali, že ak by obec získala finančné prostriedky z MFSR cez 

žiadosť, ktorá bola odoslaná koncom marca. Potom by sa časť chodníka mohla zapracovať do 

nového projektu.  

 

Ďalšiu požiadavku uviedol Martin Lapčík od občianky Márie Vicenovej o nefunkčnosti 

neónky verejného osvetlenia.  

 

Občania Podskalia sa v uplynulom týždni značne informovali na obecnom úrade, ohľadom 

žaloby od pána Mariána Mitaša na výkup pozemku parcely KN E 1835. Po preverení 

dostupných informácií bola parcela KNE 1835 desiatky rokov užívaná rodinou Kurucovou 

a neskôr dedičmi - rod. Moravčíkovej.  Pri rokovaní boli k nahliadnutiu staré mapy katastra 

obce Podskalie a uznesenie Okresného súdu zo dňa 29.10.1949. V listine je uvedený práve pán 

Kuruc ako vlastník podielu časti pozemku na Židovni. Starostka uviedla, že v priebehu ROEP 

sa pravdepodobne stala v zápisoch chyba a pozemok zostal nevysporiadaný. Až po rokoch sa 

prišlo na chybu v zápise rodiny Kurucovej a rodiny Lukáčovej. To platí aj v prípade obecnej 



cesty do tejto lokality. Obecné zastupiteľstvo odporúča starostke informovať dedičov rod. 

Kurucovej a predložiť jej dokumenty, ktorými by vedeli preukázať svoj nárok na pozemok.  

 

Ing. Pavol Jakubek informoval v pokračovaní vypracovanie zastavovacej štúdie v lokalite 

Doluvsie. Ing. Pavol Jakubek oslovil poslanca Martina Lapčíka o pomoc pri zadávaní projektu 

štúdie. Nasledujúci deň majú stretnutie s Ing. Arch Andrejom Bednárom. Ing. Pavol Jakubek 

organizuje stretnutie dňa 14.6.2025 pre zúčastnených vlastníkov územia Doluvsia v zasadačke 

obecného úradu.  

 

K bodu 10. 

Starostlivosť o verejné priestory: 

Starostka informovala, že brigáda kosenia cintorína sa nekonala z dôvodu neprajného počasia. 

Predbežne uviedla ďalší termín kosby koncom týždňa.  

Ing. Peter Mitaš pripomenul, že brigáda na športovom ihrisku ešte nebola zrealizovaná. 

Starostka uviedla dátum veľkej obecnej brigády na športovom ihrisku a za obecným úradom 

dňa 31.5.2025 v sobotu.  

Ing. Pavol Jakubek oslovil dvoch občanov pána Hešša a pána Otradovca o obnovenie futbalu 

v obci. Odporúča starostke stretnutie a kontaktovanie. 

Starostka uviedla vďaku Marekovi Mariňákovi za starostlivosť o športové ihrisko, nový náter 

futbalových bránok a osadenie nových sietí.  

  

K bodu 11. 

Starostka obce poďakovala prítomnám za účasť. 

 

V Podskalí dňa  19. 05. 2025 

 

Zapísal: Martin Lapčík             ................................ 

 

Overil:    Ing. Pavol Jakubek       ................................. 

 

     Jozef Jakúbek               ................................ 

 

 

 

 

  

 

Zuzana Dočekalová 

             starostka obce  

  

 


